
  Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva č. 4 obce Kundratice    
konaného dne 24.4.2024 

 
Přítomni: Pávek P., Šiborová M., Zahálka R., Kopáček J., Sysel D., Kudláč L.,  Šibor V. 
Omluveni:  
 Zapisovatel: Šiborová M. 
 
 

Program:  
     1. Zahájení 
     2. Návrh a schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
     3. Schválení programu ZO 
     4. Seznámení s korespondencí 
     5. Rozpočtové opatření č.1 

 6. Žádosti 
     7. Diskuze 
                 8. Závěr 
 
 
 
Ad 1)   Starosta zahájil schůzi a přivítal přítomné. 
 
Ad 2)  Zastupitelé jednohlasně zvolili ověřovatele zápisu: p. Luboš Kudláč a p. Viktor Šibor a 
zapisovatele Šiborová Marcela 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti 
 

Ad 3) Zastupitelé obce program ZO jednomyslně schválili 
           Hlasování :  7  hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad 4)   Technické služby   biokontejner 1 757,- Kč, Technické služby svoz odpadů 23 598,- Kč , 
PBS Velká Bíteš úhrada ušlého výdělku Šibor V. 4 062,- Kč 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 

Ad 5 )Projednání rozpočtového opatření č.1, kterým se vyrovnává dan z příjmů a přebytek 
hospodaření, příspěvek na MŠ Dolní Libochová. 
 Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
Ad 6) Žádost manželé Paulíkovi chtějí koupit části obecního pozemku 771/3 a 790/1 o 
celkové výměře 150 m2. Důvodem je zpevnění pozemku kvůli parkování vozidla. 
Zastupitelstvo projednalo všechny argumenty pro a proti. Vzhledem k stavbě 
transformátoru, přístupu k vedení NN a vjezdu na pozemek 771/13 je prodej problematický. 

Hlasování: 0 hlasů pro, 6 hlasů proti, 1 se zdržel hlasování 
Žádost Interconnect s.r.o. – zařazení do podlimitních veřejných zakázek . IT a bezpečnostní 
systémy 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 



Ad7) Pan Viktor Šibor navrhl, že by jeho partnerka vyžínala obecní prostranství. 
Zastupitelstvo projednalo formu smlouvy – dohoda o provedení práce. Odměnu navrhujeme 
200 Kč/h. 
 Hlasování :  7  hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Z ministerstva pro místní rozvoj přišlo vyjádření, že náš projektový záměr na výstavbu 
chodníku splnil kritéria formálních náležitostí. 
 Zastupitelstvo vzalo na vědomí. 
 
Zastupitelstvo projednalo záměr č.1/2024 na prodej částí pozemku 807/1 o celkové výměře 
26m2 dle žádosti manželů Doležalových. 

Hlasování :  7  hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
V sobotu 4.5. proběhne předpouťové grilování a v neděli 5.5. tradiční pouť. Občerstvení 
zajistí SDH spolu s Obecním úřadem. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí. 
 

Projednání bodů z předchozího zasedání ZO – všechny body projednány – vše splněno. 
Hlasování:  7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 

 
 

Ad 7) Závěr  
Zastupitelstvo projednalo a schválilo všechny body programu. Vzalo na vědomí rozpočtové 
opatření č.1, zamítlo žádost manželů Paulíkových, schválilo Dohodu o provedení práce na 
vyžínání obecních prostranství. Příští zastupitelstvo se bude konat dne 21.5.2024 

 
 
 
 

Zapsala:                                   Ověřovatelé zápisu:                                Schválil starosta:  
 
 
 
 
Marcela Šiborová            Luboš Kudláč                 Petr Pávek                                   
              Viktor Šibor 


